
Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 7.maj 2024 kl. 17.00 – 19.30 

 

Deltagere: Per Peiter, Christian Holm, Kasper Vestergaard Grøftehauge, Tim Visti Nonnemann, Ulrik Steen 

Petersen, Jeanne Kamilla Schytt, Louise Vogelius, Kim Rantzau, Rasmus Løgstrup Hansen, Rikke Kvistgaard 

Laursen Britta Schmidt, Rasmus Rosenkrans 

Afbud: Lars, Henriette 

Ordstyrer: Formanden 

Referent: CH 

Pkt. Punktindhold 
Beskrivelse 

Init. 
O/D/B 

Tid 

Referat: 

 Meddelser: 
Nyt fra formand 
Skoleleder 
Elever 
Medarbejdere 
 

 Formand: 
Intet 
 
Ledelse: 
Præsentation af Camilla, ny afdelingsleder 
Pt tager Camilla indskoling/SFO, og Per mellemtrinnet. Christian 
udskoling. Når vi har arbejdet os ind i opgaven, så kan der ske mindre 
ændringer. 
 
Elever: 
Der er en opmærksomhed på, at der er elever som får ødelagt dele af 
deres knallerter. Vi arbejder på løsninger. 
 
Medarbejdere: 
Afgangsprøverne er i gang. Det giver skift, og vikarer for andre elever 
(der er 7 lærere på 3 klasser som tilsyn). Fra d. 23. maj til sommerferien 
er der mange lærere i udskolingen/mellemtrinnet, som afholder prøver, 
eller er ude som censor. Ledelsen skriver ud til forældrene. 
Fagfordelingen til næste år er godt i gang, og det er et fint forløb. 
 
 

1. Skoleårets planlægning 
herunder 
- svømning 
- ringetider 
- bustider 
- Morgensamling 

 

 Ledelsen har kigget op, at få tingene til at gå op. 
Der er truffet en politisk beslutning om, at svømning ligger på 
4. eller 5. årg. og kun ½ år. Dette er skolen nødt til at følge 
fra næste skoleår. 
(Bestyrelsen vil tage badning efter idræt efter idræt op på 
kommende forældremøder) 
Ringetider gennemgået. 
Musikundervisningen kommende skoleår er udfordret af, at 
skolens musiklærer har orlov. Vi må ikke slå en 
musiklærerstilling op. Den ene musiktime bliver derfor 
morgensamling næste skoleår. Det vil udfordre 
musikundervisningen, men det er et vilkår. 
 
 



 

 

2. Kort orientering om skolens 
økonomi 
 

 Forventningen pt. er, at skolen går ud af 2024 med et 
underskud på ca. 500.000,- kr. 
 

3. SBs Årshjul 
 
 
 

 Per sender et eksempel til bestyrelsen 
 

4. Arbejde med principper  Tidligere (og evt. stadigt gældende) principper 
 
https://web.archive.org/web/20200926190058/http://nordage
rskolen.dk/politikker/ 
 

5. Ungdomsskolen 
 

 Ungdomsskolen har sendt et svar på vores henvendelse. 
Der er flere nye tiltag i Ringe og omegn. 
Per sender til bestyrelsen efter mødet. 
Ungdomsskolen kommer på besøg på skolen og fortæller 
om deres aktiviteter. 
Bestyrelsen er meget glade for at der er blevet lyttet til vores 
henvendelse. 

6. Henvendelse fra forældre 
vedr. afvikling af 
undervisning ifm. 
sygemeldinger. 

 Skolen har et stort fokus på kvalitet i tilfælde af vikartimer. 
Forældrene går naturligt op i god kvalitet og gode relationer, 
men medarbejderne føler et pres over, at der er forældre 
som tæller personalets fravær. 
Personalet bruger meget tid på at skabe en rød tråd fagligt, 
så der i tilfælde af fravær er en plan. 
Skolen forsøger at dække med den samme vikar fast, når 
dette er muligt. 
 

7. Henvendelse fra forældre 
vedr. ventetid på PC rep. 

 Kommunen har en politik om, at maskiner, som er gået i 
stykker, så skal den sendes ind til IT-service. Der er 
desværre ventetid på, som giver frustration for både elever, 
forældre og ansatte. 
Bestyrelsen vil henvende sig til forvaltningen om dette, så 
eleverne fx får en byttechromebook så snart den ødelagte 
sendes ind. 

8.  Evt. 
 

 Til prøverne må kun benyttes høretelefoner med ledning, da 
der ellers er mulighed for, at eleverne er i kontakt med andre 
personer. 
 
Formanden på Espe har lavet en udtalelse vedr. transport til 
skole. 

9. Lukket punkt   

10.   Kommende møder: 
Samarbejdsaftale 
 

https://web.archive.org/web/20200926190058/http:/nordagerskolen.dk/politikker/
https://web.archive.org/web/20200926190058/http:/nordagerskolen.dk/politikker/

